
 

 

Αθήνα, 18 Ιουνίου 2021 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ.Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

  

Θέμα: «Ισχύει η προ έτους δέσμευσή σας για την επαναλειτουργία της βιομηχανίας Shelman 

στη ΒΙΠΕ Κομοτηνής;» 

Επανέρχομαι στο μεγάλο θέμα επαναλειτουργίας του εργοστασίου της βιομηχανίας Shelman στη 

ΒΙΠΕ Κομοτηνής, καθώς έχει περάσει ένας χρόνος από την δέσμευση που αναλάβατε σε ερώτησή 

μου στη Βουλή ότι ήταν ζήτημα λίγων ημερών για να ξεπεραστούν τα εμπόδια για την 

χρηματοδότηση του επενδυτικού σχεδίου της βιομηχανίας.  

Φτάσαμε επτά χρόνια από το κλείσιμο και είναι ορατός ο κίνδυνος να οδηγηθεί σε πώληση ως 

σκραπ υλικών μία σύγχρονη βιομηχανική μονάδα, με ισχυρό brand name, έτοιμη να τεθεί σε άμεση 

επαναλειτουργία με την ύπαρξη κρίσιμου και ικανού αριθμού εργαζομένων με τεχνογνωσία και 

εμπειρία και κυρίως με ενεργό βιώσιμο επιχειρησιακό σχέδιο επαναλειτουργίας της. 

Η προώθηση βιώσιμων επενδυτικών σχεδίων, όπως της βιομηχανίας Shelman, που θα αξιοποιούν 

τα συγκριτικά της πλεονεκτήματα της περιοχής και θα συμβάλλουν στη διαμόρφωση νέων θέσεων 

εργασίας και στην τόνωση της τοπικής οικονομίας, αποτελεί επείγουσα ανάγκη ζωτικής σημασίας 

για την περιοχή της Θράκης.  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

Εξακολουθούν να ισχύουν οι προ έτους δεσμεύσεις σας για την επαναλειτουργία της 

βιομηχανίας Shelman στη ΒΙΠΕ Κομοτηνής ή έπαψε η βιομηχανία να είναι βιώσιμο 

επενδυτικό σχέδιο; 

Ο ερωτών βουλευτής 

Χαρίτου Δημήτρης 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

886

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/6/2021

Ώρα κατάθεσης:

10:27'




